
Z á p i s n i c a  

z rokovania Obecného zastupiteľstva v Smrdákoch konaného  dňa 6.2.2019 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Ingrid Tripšanská, privítala všetkých 

prítomných poslancov, pani kontrolórku a hostí.  

Podľa prezenčnej listiny je dnešné rokovanie uznášania schopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná 

väčšina poslancov obecného zastupiteľstva.  

Prítomní poslanci obecného zastupiteľstva- Igor Denkóci, Ladislav Vadovič, Viera Ježová, Ing. Stanislav 

Perička, Ing. Ferdinand  Antálek, Mrg. Miroslava Poláková, Ing. Ondrej Bederka       

Za zapisovateľku starostka  určila pani Mgr. Miroslavu Smoleňákovú- pracovníčku OcÚ. 

Za overovateľov Ing. Ferdinanda Antálka a Ing. Ondreja Bederku. 

Program rokovania obecného zastupiteľstva  je nasledovný: otvorenie, doplnenie členov do 

jednotlivých komisií- predsedovia komisií, použitie rezervného fondu, správa o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra za rok 2018, prenájom nebytového priestoru v časti Lahôdok, plán akcií za 

najbližšie obdobie, rôzne, diskusia a záver.    

Nikto z prítomných nemal  doplňujúci návrh k programu OZ a tak starostka obce Ingrid Tripšanská 

dala hlasovať, kto je za to, aby sa dnešné rokovanie OZ riadilo týmto programom. 

Hlasovanie  :   za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

Starostka konštatovala, že rokovanie OZ sa bude riadiť daným programom. 

1.  Otvorenie- uskutočnené. 

2. Doplnenie členov do jednotlivých komisií- predsedovia komisií 

Starostka obce poprosila jednotlivých predsedov, aby navrhli členov do komisií. Informovala ich 

o počte členov a zložení komisií. Komisia na ochranu verejného záujmu –počet členov a zloženie 

komisie  sa riadi čl.7 ods.5 ústavného zákona a následne článok prečítala: Komisia sa skladá zo 

zástupcov politických strán, politických hnutí a nezávislých poslancov, z ktorých je zložené obecné 

zastupiteľstvo a to tak, že každá politická strana alebo politické hnutie a nezávislí poslanci majú 

v komisii po jednom zástupcovi .  

Poslanci sa zhodli na nasledovnom:  

- Komisia pre školstvo, kultúru, mládež a šport: Ing. Ferdinand Antálek 

 členovia komisie: Ing. Ondrej Bederka, Mgr. Miroslava Poláková  

- Komisia sociálnych vecí: Viera Ježová 

 členovia komisie: Mgr. Miroslava Poláková, Mgr. Miroslava Smoleňáková 

- Komisia pre ochranu ŽP a verejného poriadku: Mgr. Miroslava Poláková 

 členovia komisie: Pavel Barcaj, Ing. Stanislav Perička 

- Bytová komisia a komisia pre výstavbu: Igor Denkóci 

 členovia komisie: Mgr. Miroslava Poláková, Emanuel Smoleňák 

- Komisia na ochranu verejného záujmu: Ladislav Vadovič 

 členovia komisie: Ing. Ondrej Bederka, Ing. Stanislav Perička 
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Starostka obce dala hlasovať o jednotlivých členoch komisií.  

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

 

Poslanci svojím hlasovaním prijali             

 

U Z N E S E N I E  č. 1/2019 

 

v ktorom schvaľujú členov jednotlivých komisií, ktoré budú pracovať vo  volebnom období 2018-

2022.  

Toto uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

3. Použitie rezervného fondu 

 

Starostka v tomto bode dala poslancom návrh na použitie rezervného fondu a to:  krytie výdavkov na 

rekonštrukciu hasičskej zbrojnice, výmenu a doplnenie zvislého a vodorovného značenia v obci na 

základe pasportu  a na rekonštrukciu kúrenia v ZŠ. 

Poslanci nemali výhrady voči návrhu a  hlasovaním trojpätinovou väčšinou  prijali       

 

U Z N E S E N I E  č. 2/2019 

 

v ktorom schvaľujú použitie  rezervného fondu na financovanie výdavkov podľa §10 ods. 9 Zákona č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice, 

výmenu a doplnenie zvislého a vodorovného značenia v obci na základe pasportu  a na rekonštrukciu 

kúrenia v ZŠ. 

 

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

 

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2018 

 

Podklady k tomuto bodu obdržali poslanci mailom. Správa je priložená aj k zápisnici. 

Poslanci nemali žiadne námietky a dotazy k tejto správe a tak  dala starostka hlasovať.  

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

Poslanci hlasovaním trojpätinovou väčšinou  prijali            

 

U Z N E S E N I E  č. 3/2019 

 

ktorým berú na vedomie  správu hlavného kontrolóra obce za rok 2018. Táto správa je predkladaná 

v súlade s ustanovením §   18f, ods. 1, písm. e Zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov. 

 

5. Prenájom nebytového priestoru v časti Lahôdok 

 

Starostka prítomných poslancov informovala, že  dňa 14.januára 2019 obec obdržala písomnú žiadosť 

od firmy KOVAGAZ SK s.r.o., Smrdáky č.31. Žiadosť sa týkala prenájmu miestnosti v časti Lahôdok za 

účelom zriadenia kancelárie pre administratívne účely. Žiadosť je súčasťou zápisnice. 
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 Starostka poslancov informovala, že ide o priestor, kde predtým mala kozmetiku pani Ľubica 

Pavelková. Tento priestor je momentálne nevyužívaný. Nakoľko nikto nemal otázky ku prenájmu 

miestnosti, starostka obce dala hlasovať.  

 

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

Poslanci hlasovaním prijali       

 

U Z N E S E N I E  č. 4/2019 

 

v ktorom schvaľujú prenájom miestnosti v objekte Lahôdoky na kanceláriu- administratívne priestory 

firme KOVAGAZ SK s.r.o., Smrdáky č.31. Priestory môže firma využívať od 7.februára 2019. 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

 

 

6. Plán akcií na najbližšie obdobie 

 

Starostka obce poslancom pripomenula, že najbližšou obecnou akciou bude Obecná zabíjačka –

fašiangové hodovanie a to 22. a 23. februára 2019. Starostka zároveň informovala, že kvôli sprísneniu  

zákona o veterinárnej starostlivosti sa nebude zabíjať, ale kúpi sa len mäso a vnútornosti na výrobky.  

Mäsiarom bude  pán Slávo  Bílek a pán Milan  Klíma- hlavný kuchár  v kuchyni. Starostka zároveň 

vyslovila požiadavku stretnutia so zástupcami jednotlivých dobrovoľníckych organizácií, aby sa 

dohodlo, kto príde na akciu pomáhať . 

 Ďalšou akciou bude Pochovávanie basy -1.3.2019, ktorú organizujú hasiči v priestoroch kúpeľného 

hotela Mier. Starostka poslancov informovala, že všetky podujatia na rok 2019 sú zverejnené aj na 

internetovej stránke obce.  

 

7. Rôzne 

 

- Starostka obce ako prvú tému v tomto bode otvorila tému projektov, ktoré mali slúžiť ako podklad 

na rekonštrukciu  starého obecného úradu na centrum informácií a služieb. Tieto stále figurujú 

v obecnom majetku. Tieto projekty sa už nikdy nevyužijú, nakoľko sa miesto centra informácií 

a služieb postavila nájomná bytovka. Starostka poslancov zároveň informovala, že ide o sumu 

16 383,- €.  

Poslanci prijali  

                                          U Z N E S E N I E  č. 5/2019 

v ktorom schvaľujú vyradenie projektov Centrum informácií a služieb z majetku obce.  

 

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov. 

 - Ďalším  bodom zasadnutia obecného zastupiteľstva bol predložený  návrh VZN 

o podmienkach umiestňovania volebných plagátov.  VZN je súčasťou dnešnej  zápisnice.     

 

Hlasovanie  : za:   7 poslancov                      proti:         0                  zdržal sa:    0 
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Poslanci hlasovaním prijali              

U Z N E S E N I E  č. 6/2019 

v ktorom schvaľujú VZN o podmienkach umiestňovania volebných plagátov. Týmto VZN sa vyhradzujú 

miesta a ustanovujú podmienky na umiestňovanie volebných plagátov na verejných priestranstvách 

počas volebnej kampane pre voľby do NR SR, voľby do EP, voľby do orgánov  samosprávnych krajov, 

voľby do orgánov obcí a voľby Prezidenta SR. 

 - Starostka poslancov informovala, že vyšla výzva na ihrisko a do tejto výzvy sa obec zapojí. 

Obec by chcela v prípade úspešnosti  umiestniť sitá za brány alebo závlahu na trávnik-futbalové 

ihrisko.  

  - Poslanci sa v ďalšom bode zaoberali otázkou separovania papiera, resp. odpadu ako takého.  

Starostka poslancov zároveň informovala, že padli dva návrhy – buď dať vrecia na papier do každej 

domácnosti alebo sa vrátiť ku školskému zberu papiera a popritom aj k výmene papiera za papier 

toaletný alebo vreckovky. Čo sa týka zberu papiera, v budove školy sú dva kontajnery, ktoré 

priebežne vyvážajú technické služby a momentálne sa neuvažuje o zvoze papiera do školského dvoru 

nakoľko tieto priestory obec vužíva ako sklad materiálu a náradia.  

- Rodinný dom č. 74, v ktorom býva pán Kubisa Štefan zostane prázdny, nakoľko mu bol 

pridelený jednoizbový byt v novej bytovke. Starostka poslancov informoval, žeby bolo potrebné dom 

aj s priľahlým pozemkom zamerať, aby sa presne vedelo obecné vlastníctvo.  

- Poslanci obecného zastupiteľstva sa zaoberali aj  úpravou terénu pred hasičskou zbrojnicou 

a výmenou brány do dvora. Tiež prišla ponuka aj zo strany pána Smetanu o zabezpečovacie 

zariadenie. Poslanci sa dohodli, že sa stretnú priamo v hasičskej zbrojnici a dohodnú sa detaily  

vonkajších  terénnych  úprav. 

- V dôsledku nárastu väčšieho množstva osobných automobilov na bytovkách sa poslanci 

zaoberali priestorom, ktorý by mohol slúžiť na vybudovanie nového parkoviska. Ako najvhodnejší bol 

vybraný priestor pri kotolni bytového domu súp. Č. 129, kde by vzniklo cca. 8 parkovacích miest.  

K tomuto bodu  ešte  budeme mať rozpravu na ďalšom obecnom zastupiteľstve. 

8. Záver 

 

Starostka obce po prebraní všetkých bodov zasadnutia obecného zastupiteľstva otvorila diskusiu. 

Poslanci nemali žiadne otázky na starostku obce a tá rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila 

a poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

V Smrdákoch 6.2.2019 

 

Zapísala: 

 

Overovatelia:                                                                Ingrid Tripšanská,   starostka obce                                                                                     

 

  



 

 


